

# ST. LYNGBY IF

## MØDEREFERAT

<b>STED</b>	Klubhuset
<b>DATO</b>	Tirsdag d. 15. juni 2021, kl. 20
<b>DELTAGERE</b>	Peter, Marina, Jesper, Ole, Tine, Camilla, Paw, Jens, Christina
<b>REFERENT</b>	Camilla Hay
<b>CC</b>	
<b>EVENTUELT AFBUD</b>	

### REFERAT MED BESLUTNING

1. Underskrifter af HB referater – alle som ikke er skrevet under pga. virtuelle møder  
Status referater HB og afd. bestyrelsesmøder
  - afventer til næste gang
  - Afdelinger skal huske at få dem lagt op på hjemmesiden
2. Økonomi update.  
Indrapportering fra afdelinger
  - Regnskaberne fra afdelingerne skal ensartes.
  - Christina sender en mail ud til alle kasserere i afdelingerne med en skabelon til registreringen af medlemmer som skal sendes ind til kommune og DGI
3. Opstart Banko
  - Tine kontakter DGI om retningslinjer / forsamlingsforbud
  - Vi skal have gang i banko, efter sommeren. Per Lyngsie og Henrik Keck er igang med at lave en plan for opstart. Peter sætter et møde op
4. Arrangementer i kalenderen
  - \* Skt. Hans, 23. juni 2021
    - Det er arrangeret mad, drikkevarer og bål - telt er bestilt og opsættes - snobrødsdej/ snobrødspinde (Jesper hører)
    - Vi mødes kl. 16 til opsætning
    - Køleskab (Paw køber hjem til foreningen, også kan det deles med vennerne)
    - Pengekasse (Christina sørger for det)

# ST. LYNGBY IF

## MØDEREFERAT

- 
- Tine undersøger om retningslinjer og bobler/afmærkninger
  - \* Aktivfest 30. oktober 2021
    - Arresøhus er booket samt band er booket
    - Peter har lavet en forespørgelse på hallen, dette er afventer vi om det bliver aktuelt.
  - 5. Generalforsamlinger – opfølgning
    - Generelt meget få tilstede, dog havde fodbolden et fint fremmøde

Vi talte om foreningslivet.

    - Foreningslivet: hvordan skal et foreningsliv være? - hvad forgår der i en forening? Hvordan får vi folk med bag kulissen - vi i bestyrelsen skal være mere synlige ude ved kampe, løb osv.
    - lave en kalender over kampe ved fodbold og håndbold (ugens kampe) – til hjemmeside og FB
  - 6. Nyt fra afdelinger
    - Gymnastikken: Tine bliver 1 år mere
    - Fodbold: holdt bestyrelsesmøde mandag. Afholder trænermøde omkring ideer og sparring
    - Skydning: Vi er udfordret på hjælp i skydekældereren, det hænger meget på Paw og Camilla. Vi har brug for at forældrene kan hjælpe, så vi kan få en ordentlig træning af de unge - Camilla kan undersøge om måske KCV kunne være interesseret i at bruge skydebanen (foreningen betaler kursus)
    - Håndbolden mangler at afholde bestyrelsesmøde. Har en medlemsliste som kan trækkes.
    - Badminton: starter op efter sommerferien
  - 7. Samarbejde med Arresøhus
    - \* Placering e-sport
      - Der er nogle scenarier i spil mht. leje af lokale til e-sport.
      - Nyt møde med Arresøhus 5. august.
      - Arresøhus Bestyrelsen skal komme med et økonomisk udspil til næste møde.
      - I dag bruger vi årligt ca. 60.000 kr. på ren leje ifm. banko, dilettant og Aktivfest
      - Vi talte oplægget igennem og vender tilbage med spørgsmål til næste møde
-

# ST. LYNGBY IF

## MØDEREFERAT

- 
- Vi talte om hvilken retning ønsker vi fra hovedbestyrelses side af - bordet rundt.
  - Ole tager fat i DGI's e-sports konsulent.
  - \* Placering fitness
    - der er bred enighed om at rykke fitnessen op.
    - Kan hjørnet måske kunne tages med - så der kunne komme luft og plads og god udførelse.
    - Kommunen/ skolen skal spørges.
  - 8. Projekter
    - \* Multibane
      - Peter aventer stadig at høre fra KCV
    - \* Skov
      - Finansiering til skoven - i 3 år står skovfirmaet for pleje og hvem skal drive det fremover ?
  - 9. Evt.
    - \* Næste møde
      - onsdag d. 11. August 2021 kl. 19
    - \* Høretider 21/22
      - der er sendt rundt til alle i afdelingen
      - Vi skal huske at registrere i frist d. 31. juli 2021, kopi til Peter
    - \* Værdipolitik
      - Det er relevant nok at have /få sådan en politik
      - Det skal gøres synligt for vores medlemmer
      - Hvad gøres der andre steder Kodeks fra DGI (Jens undersøger)
    - \* Opførelse
    - \* Narkotika
    - \* Andet
- 
- 

Godkendelse af

Form - Peter Spangaard

Næstformand Ole M